# MANUAL CURTAIN TRACK 手动开合帘





## INTERIOR CURTAIN TRACK

## 室内开合帘



Focal Shade Manual Curtain Track are suitable for small and medium size windows of interior curtain draperies. We offer both high quality and well function curtain systems with different sizes and shapes of track system. Operation could be hand draw and cord draw, central or lateral opening. The track can be bendable to 90° or wide radius curvatures. It could fit easily in different environment e.g. bedroom, bathroom, living room, hotel guestroom.

Wide choices of flame retardant fabrics are available, from simply plain polyesters to highly technical performance glass fiber fabrics e.g. water/oil repellent coated and soundproofing fabric etc.

富高手动开合帘适合所有室内环境使用。耐用的开合帘系统,拥有不同大小、形状的顶轨均保持良好的功能及质量。操作模式包括手动及拉绳中央及旁边开合而且顶轨可以弯曲成 90 度或大弧型,方便不同的室内环境使用。如睡房、浴室、客厅、酒店。

开合帘可跟各种阻燃帘布搭配使用,从最简单的人造纤维到高性能的玻璃纤维帘布。 如防水防污涂层、隔音帘布等。

#### Applications 应用

- Office, Hotel, Restaurant, Retail.
  办公室,酒店,餐厅,零售店。
- · Luxury Residential, Service Apartment, Club House. 高尚住宅,酒店式住宅,私人会所。

School, Hospital and Public's Institutions.
 学校、医院及公共建筑。

#### Features 特点

线电遥控。

- Unique Design Track There are flat shape or round shape track made by strong and anti-corrosion aluminum. Bending option also available (Except RSG) with minimum bending radius without reduce the strength of track.
  - 独特设计的顶轨 由坚硬及抗腐蚀的铝合金开合帘顶轨,有方形或圆形选择。顶轨可根据最小半径弯曲使用(RSG 型号除外),不会减低顶轨的强度。
- Operation Option The curtain could be operated by cord and hand draw or wand for different application.
  - 操作选择 可拉绳和手拉或拉棒操作,配合不同的应用需要。
- Patented Runner Patented designed runner ensure the system could run smoothly even with heavy fabric (up to 3 kg per runner).
  专利的滑轮 专利设计的滑轮,确保系统即使挂载重型帘布,也可运作畅顺(每个滑轮最高载重为3 Kg)。
- Hanging System Special design hanging curtain for hospital, beauty salon, changing room of retail shop. Easily create privacy area.
  - 吊臂设计 特别为医院、美容院、更衣室等而设的吊臂式安装,简单地分隔私人空间。
- Loading Release System Patented system (apply on G5100 only), special design for hospital use. 35 Kg +/- 2 Kg loading weight that reduce the risk of attempted patient self-harm.
  - 超重释放系统 专利系统(只适用于 G5100),特别为医院的安全设计。限制挂重 35 公斤 (+/-2 公斤)减低意外发生的机会。
- Curtain Finishing We offer a wide range of sewing finishing from S-Fold, Pinch Pleat, Box Pleat, Pencil Pleat and Creative Pleating.
   控制选择 – 不同种类的控制器可跟各种电机配对使用: 有线墙式开关, 无线电墙式开关及无











